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TARTALOMJEGYZÉK

N a p i r e n d: Meghozott döntések:

1.! Táry: Az Alföldvíz Zrt. vagyonátadási ügye

Eloado: Horváth Lajos polgármester

A határozat tárya:

íJziközinű vagyon átadása

61/2023. (VIII. 29.) Kvt.sz.hut.

2.! Táry: 2024-2038 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervek jóváhagyása

Etó’adó: Horváth Lajos polgármester

A határozat tárgya:

2021-2038 időszakra voi?atkozó gördülő fejlesztési tervekjóváhagyása

62/2023. (VIII. 29.) Kvt.sz.hat.

3.! Táry: Az Alsó- Tisza-menti Töbhcélú Óvodák és Mini Bötcsődék 2022.-2023. évi
beszámolója és 2023.-2024. évi munkaterve jóváhagyása

Előadó: horváth Lajos polgármester

A határozat tárgya:

Az Alsó- Tisza-menti Töhhcélá Óvodák és Mini Bölcsödék 2022’2023. nevelési évben végzett
tevékenységéről szóló beszámoló, az Alsó- Tisza-menti Többeélá Óvodák és Mini Bölcsődék
2023/2021. nevelési évi mimkatervének véteményezése

63/2023.(VIII.29.) Kvt.sz.Iiat.

4.! Táry: Egyéb előterjesztések, bejelentések

Előadó: Horvát/i Lajos polgarmester

63/2023. (VIII.29.) Kvt.sz.hat. -ig
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HATÁROZATOK LISTÁJA

+ 61/2023.(VHL29.) Kvtsthat
Víziközmű vagyon átadása

+ 62/2023.(VI!L29.) Kvt.nhat.
2024-2032 időszakra vonatkozó gördülőfejlesztési tervekjóváhagyása

+ 63/2O23.HL29j Kvt.nhat.
Az Alsó- Tisza-menti Többeélú Óvodák és Mini Böksödék 2022/2023.
nevelési évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló, az Alsó- Tisza-
menti Többeélú Óvodák és Mini Bölcsődék 2023/2024. nevelési évi
munkatervének véleményezése



NINCS
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RENDELETEK LISTÁJA



JEGYZŐKÖNYV

Készült Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. augusztus 29-én
megtartott rsoros nyílt üléséről.

Az ülés helye: Felgyő Községi Önkormányzat tanácskozóterme

Jelen vannak:
Horváth Lajos polgármester
Borsos Ibolya képviselő
Bús Róbert képviselő
Forgó István képviselő
Harangozóné Pálnok Orsolya képviselő
holló Lászlóné képviselő

Tanácskozási joja1 mej elent:
Forgó István Geda-I-Ialom Egyesület elnöke
Dr. Faragó Péter jegyző

Iazoltan távolmaradt:
Szabóné Berkes Etelka alpolgármester

Horváth Lajos polármester: : az ülést megnyitotta. megállapította. hogy a testület
határozatképes, a 7 fő testületi tagból 5 fő jelen van I fő igazoltan van távol.

Szavazásra bocsátotta a napirendi pontokat, majd szavazás után megállapította, hogy a testület
egyhangúlag. határozathozatal nélkül elfogadta azt.

NAPIREND

Táry: Előadó:

1. Az Mföldvíz Zrt. vagyonátadási ügye
Hon’ath LajOS po/gcwnzesleP

2. 2024-2038 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervek jóváhagyása
Hoivcth Lajos po1giniesiei

3. Az Alsó- Tisza-menti Töbhcétú Óvodák és Mini Bölcsődék 2022.-2023. évi
beszámolója és 2023.-2024. évi munkaterve jóváhagyása

JJO1Tct11 Lajos potg(r1neste1

4. Egyéb előterjesztések. bejelentések
fJon’ct1i Lajos potgciiiwstw
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1. Napirend

Tárgy: Az Alföldvíz Zrt. vagyonátadási ügye
lÁz előterjesztés a/egyzőköm’v L me/lékletei

Előadó: Horváth Lajos polgcrinester

dr. Fara%ó Péter jeyző: 2014-ben az önkormányzat jogszabályi törvény miatt
belekényszerüh egy olyan állapotba, hogy vízművet megszüntesse és az Alföldvíz Zrt-nek adta
át. Az Önkormányzat bérleti üzemeltetési szerződést kötött a céggel, 1 Ft/m3 víz és I Ft/m3
szennyvíz bérleti díj ellenébe. Ez a kettő a település vonatkozásában a 100 000 Ft-ot sem éri el
évente. A víziközmű törvénynek van egy olyan része. ami azt mondja. hogy a rekonstrukciós
munkákat meghaladó munkák vonatkozásában az Alföldvíz Zrt. elvégzi a fetújítást, beruházást,
amit a vagyontárgyunkon végez cl, azt leszámlázza az Önkormányzat felé. Azt lehet mondani.
hogy éves szinten több százezer Forint kötelezettsége keletkezik a településnek. ellenben a
100 0t)0 Ft alatti bérleti djal szemben. Többször kértük azt, hogy ezen változtatás történjen,
de ez központi, törvény által meghatározott feltételrendszer. amin az Alföldvíz Zrt. nem tud
változtatni, illetve mi sem tudunk. Az anyagot ki szeretném egészíteni azzal. hogy az
Onkormányzatunknak a mai nappal közel 500 EFt-os lejárt, ilyen jellegű tartozása van az
Alfötdvíz Zrt. felé. Nyílván nem azért lejárt. mert nem tudjuk kifizetni, hanem azért, mert
méltánytalannak és etikátlannak tartjuk, hogy valaki beszedi a vízdíjat, a hasznot és az
Önkormányzat pedig flzesse az ő hasznát. Ezért nem fizettünk sok más Önkormányzattal
együtt. Ez az anyag nem is került volna a testület elé, ha nem jelent volna meg egy
kormányrendelet (370/2023 .(VIII.7.) Korm. rendelet). ami kimondja azt. hogy azon
Önkormányzatok, akik ezen integrációs eljárás során a tulajdonukat a Magyar Államra
származtatja, ezen eljárás keretében az az ivóvíz- és szeniwvízszolgáltatás, üzemeltetésből
eredő, szolgáltató felé fennálló tartozás alól mentesülnek a jogszabály erejénél fogva. Több
település is ettől tette függővé az eljárás továbbvitelét, mert ha ezt átadjuk és nincs rendezve.
akkor nem marad ütőkártyája az Önkormányzatnak. hogy ezt az etikátlan és számitnkra
sérelmes helyzetet fet tudjuk oldani. A Kormány ezt feloldotta, így került a képviselő-testület
elé. nem hisszük. hogy reális esély lenne arra. hogy az Önkormányzatik visszavegyék
üzemeltetésre ezeket. Az Önkormányzatunknak nem lesz rá pénze, hogy ilyen havária jellegű
beruházásokat cl tudjon végezni. mert a vízdíjat nem mi szedjük be. A megyében is több
település átadta már. így a testületnek cl kell döntenie. hogy átadjuk e. Az 500 000 Ft-os tartozás
leíródik nullára. nem lesz adminisztratív feladatunk a továbbiakban. Az Önkormányzat
véleményt formálhat a továbbiakban is az ivóvízhálózatról. illetve szotgáltatásrót a településen.
Véleményem szerint. hogy nem leszünk tulajdonosok semmilyen hátrány nem éri a települést.

horváth Lajos po1ármester: több település átadta már. Tömörkény. Szentes. Csongrád
szintén átadja. Minden bekötést, rekonstrukciót. csőtörést kiszámláztak az Önkormányzatnak.
A szennyvíztelepen szivattyút kellet cserélni azt is a településre eső részét kiszámlázták. Arra
sem volt lehetőség. hogy más kivitelezőt keressünk meg, hogy az mennyiért csinálná meg.
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dr. Faraó Péter jeyző: a melléfúrásos felújításnál is ex volt. Az Alföldvíz Zrt. mindent
bonyolított.

Horváth Lajos poJármester: 30%-al magasabb áron talált kivitelezőt. mint amiért mi tudtunk
volna.

Kérdés, hozzászólás

Holló Lászlóné képviselő: milyen értéket képvisel. amit átadunk?

dr. Faraó Péter íevző: ex még majd későbbjön a testület elé, ez még csak a szándék. hogy
a testület kifejezi szándékát az átadásról. Ez után kerül sor majd a vagontárgyak kimutatására.
Itt lesz a KEHOP-os pályázat is, amit leegyeztettünk, ami kb. jövő év ilyenkor kerül átadásra.
aminek a kedvezményezettje az Önkormányzat. Amikor átvétel megtörténik, automatikusan át
fog szállni az Államra.

Haranozóné Pálnok Orsolya képviselő: hát ez érdekes lesz.

dr. Faraó Péter eyző: eddig a pályázat miatt is óckodtunk az átadástóL illetve a díj miatt
is. Ezért is mondtam, hogy ha odaadjuk, akkor mi marad? Beadnak egy fizetési meghagyást az
Önkormányzattal szemben, nem tudunk mit mondani. mert a számlákat befogadtuk csak nem
fizettük ki. Akár késedelmi kamatot is felszámolhatnának.

Horváth Lajos polármester: amikor az Önkormányzat végezte a szolgáltatást. akkor 2 fő
bérét fizettük és még 4MFt bejött a pénztárba és a rendszer is rendben volt.

Szavazásra bocsátotta az előterjesztést, majd a képviselő-testület egyhangúlag. 6 igen
szavazattal elfogadta azt és kihirdette a határozatot:

61/2023. (VIII.29.) Kvt.sz.hat.

Tárgy: Víziközmű vagyon átadása

hATÁROZAT
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1. Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja azon szándékát.
miszerint az őt terhelő víziközmű-szolgáltatás biztosítása vonatkozásában fennálló
etlátási kötelezettségét átruházza a Magyar Atlamra.

2. Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyihánítja, hogy az előterjesztés
részeként a Képviselő-testület elé terj esztett

- a víziközmű vagyon és a víziközmű működtető eszközök.

- az átadással érintett víziközmű-rendszer üzemeltetését szerződéses jogviszony alapján
ellátó ALFÖLDV Ii Zrt.-ben fennálló társasági részesedés ingyenes átruházásáróh
valamint

- az átruházással érintett víziközmű vagyonhoz tartozó. víziközmű-fejlesztésre fel nem
használt források tulajdonjogának térítésmentesen, nyilvántartási értéken történő
átvezetéséről

szóló megállapodás tervezetét megismerte. annak tartalmával egyetért, ennek
megfelelően felhatalmazza a polgármestert arra. hogy a jelen határozat I. pontjában
megjelölt cél megvalósítása érdekében azt aláíija és az átruházáshoz szükséges
jognyilatkozatokat megtegye.

3. Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja, hogy ajelen határozat
1. pontjában megjelölt cél megvalósítása érdekében a potgármesternek felhatalmazást ad
a jelen határozat 2. pontjáhan megjelölt megállapodás nyomán a víziközmű vagyon. az
azt működtető vagyon és az ALFÖLDVIZ Zrt. víziközmű-szolgáltató társaságban
fennálló társasági részesedés Magyar Allam részére történő átadására.

Felelős: Horváth Lajos polgármester
Határidő: azonnal és folyamatos

A határozatról értesítést kapnak:
1. A Képviselő-testület tagjai
2. Horváth Lajos polgármester
3. Alföldvíz Zrt.
4. Pénzügy
5. Irattár

2. Napirend

Tárv: 2024-2038 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervek jóváhagyása
Az előteilesztések a jegyzőkönyv 2. melléklete.

Előadó: IJo;víh La/os polgciinester
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dr. Faraó Péter jeyző: az Önkormányzat az ellátásért felelő ás ezért minden évben ezt a
felújítási ás pótlási tervet jóvá kelt hagynia. Az írásos anyaghoz hozzáfüzni valóm nincs.

Kérdés, hozzászólás Nem volt.

horváth Lajos polárrnester: szavazásra bocsátotta az előterjesztést majd a képviselő
testület egyhangúlag. 6 igen szavazattal elfogadta azt ás kihirdette a határozatot:

62/2023. (VIII.29.) Kvt.sz.hat.

Táry: 2024-2038 időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervek jóváhagyása

HATÁROZAT

Fetgyő Községi Önkormányzat Képvise[ő-testütete az Alföldvíz Zrt. által készített. 2024-2038
időszakra vonatkozó gördülő fejlesztési tervekben szereplő felújítási és pótlási munkákra tett
javaslatokat jóváhagyja.

Határozatról értesítést kap:

L Képviselő-testület tagjai 1-lelyben
2. Horváth Lajos polgármester
3. Alföldvíz Zrt.
4. Irattár

3. Napirend

Tárgy: Az Alsó- Tisza-menti Többcélú Óvodák és Mini Bölcsődék 2022.-2023. évi
beszámolója ás 2023 .-2024. évi munkaterve jóváhagyása
M: eloterjestés ű /egVőköflVV 3. melléklete.!

Előadó: IIorvíh La/os potg(r1)zesteP

Horváth Lajos polármester: az írásos anyag kiküldésre került.

Kérdés, hozzászólás Nem volt.
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Haranozóné Pálnok Orsolya képviselő: hogy működik a mini bölcsőde?

Horváth Lajos polgármester: nagyon jól. sorbaállás van. Volt egy kisebb ballagás azoknak.
akik most mennek óvodába. Olyan mintha ezer éve működne a bölcsőde.

horváth Lajos polgármester: szavazásra bocsátotta az előteijesztést. majd a képviselő
testület egyhangúlag. 6 igen szavazattal elfogadta azt és kihirdette a határozatot:

63/2023. (VIII.29.) Kvt.sz.hat.

Táry: az A/só- Tisza-menti Töhhcéló Óvochk és Mini Bölcsödék 2O22’2023. nevelési
évben végzett tevékenységéről szó/ó heszómotó, az Alsó- 7sza-menti Töhhcélú Óvodk és Mini
Bölcsődék 2023’2021. nevelési évi nztmkatervének véleményezése

HATÁROZAT

A Felgyő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete napirendje keretében megtárgyalta az
Alsó- Tisza-menti Töhhcéló övodk és Mini Bötcsődék 2022,2023. nevelési évben végzett
tevékenységéró? szó/ó heszómoló, az A/só- Tisza-menti Töhhcélú Óvodk és Mini Bölcsődék,
2023’2024. nevelési évi nzttnkatervére irányadó munkatervében foglaltakat, melyet az Alsó-
Tisza-menti Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodása V. Fej ezet 12. pontja
értelmében. mint a nevelési intézmény tagintéznzénj’ének helye szerinti tagönkormcnvzat
előzetes véleményezési és egvetértési jogával élve elfogad és annak változtatás nélküli
elfogadását javasolja az intézmény fenntartója számára.

Határozatról értesítést kap:

1. Képviselő-testület tagjai
2. I iorváth Laj os poi gát’mester
3. Alsó- Tisza- menti Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa Elnöke. Tagjai.
4. Irattár
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4. Napirend

Táry: Egyéb előteijesztések. bejelentések

Előadó: Hoiwíh Lajos po/g6rmester

Nem volt egyéb előteiesztés. bejelentés.

Horváth Lajos pol%ármester: 14 óra 45 perckor befejezettnek nyitvánította a nyílt képviselő
testületi ülést.

H rváth Lajos
p0 gármester

k.m.f.

4
Dr. Faragó Pr

jegyző


